

# برنامج الحناوي | Hinawi ERP

نظام متكامل لإدارة الأعمال | Fully Integrated Business Management System

Hinawi ERP is a fully integrated enterprise resource planning system designed to help businesses manage accounting, HR & payroll, real estate, contracting, inventory, and manufacturing within one connected platform, ensuring accuracy, control, and operational efficiency.

برنامج الحناوي ERP هو نظام متكامل لإدارة الأعمال، تم تطويره لدعم الشركات والمؤسسات في إدارة المحاسبة، الموارد البشرية، العقارات، المقاولات، المخزون، والتصنيع ضمن بيئة واحدة مترابطة، بما يضمن دقة البيانات، سهولة الرقابة، واتخاذ قرارات أفضل.



## The Unified Ecosystem

One connected platform ensuring data accuracy and better control. It connects all business operations into a single, unified platform, providing higher accuracy, better control, and easier decision-making.

## نظام بيئي موحد

برنامج واحد مترابط يضمن دقة البيانات وسهولة الرقابة. يربط بين جميع الأنظمة الإدارية والمالية ضمن منصة واحدة، ويوفر دقة أعلى، رقابة أفضل، وسهولة في اتخاذ القرار.

Hinawi ERP | Since 1998



## Accounting Module

The Accounting Module in Hinawi ERP delivers accurate and fully integrated financial management for all accounting operations. It is seamlessly connected with other modules such as HR & Payroll, Real Estate, Contracting, Inventory, and Manufacturing, ensuring better control and clear reporting.

## نظام الحسابات

نظام الحسابات في برنامج الحناوي ERP يوفر إدارة مالية دقيقة و متكاملة لجميع العمليات المحاسبية، مع ربط مباشر بجميع الأنظمة الأخرى مثل الموارد البشرية، العقارات، المقاولات، المخزون، والتصنيع، مما يعزز الرقابة ويضمن تقارير مالية واضحة.

**Hinawi ERP | Since 1998**



## HR & Payroll Module

The HR & Payroll Module manages employee data, payroll, leave, attendance, and end-of-service benefits, fully integrated with accounting and compliant with Middle East labor laws.

## الموارد البشرية والرواتب

نظام الموارد البشرية والرواتب يغطي إدارة بيانات الموظفين، الرواتب، الإجازات، الحضور والانصراف، ونهاية الخدمة، مع ربط مباشر بالمحاسبة وامثال لمتطلبات بيئة العمل في الشرق الأوسط.

Hinawi ERP | Since 1998

## Real Estate Module

Enables efficient management of contracts, units, tenants, invoicing, and payments (including cheques) with full accounting integration and detailed reporting on financial and operational performance.

## إدارة العقارات

يتيح إدارة العقود، الوحدات، المستأجرين، الفواتير، والشيكات، مع ربط محاسبي كامل وتقارير دقيقة تضمن متابعة الأداء المالي والتشغيلي للعقارات.

Hinawi ERP | Since 1998



## Contracting Module

Supports project management, project costing, contracts, and progress billing. Fully integrated with accounting and inventory to help contracting and engineering firms control costs and achieve higher accuracy.

## نظام المقاولات

يدعم إدارة المشاريع، التكاليف، العقود، والمستخلصات، مع ربط مباشر بالمحاسبة والمخزون، مما يساعد شركات المقاولات والهندسة على السيطرة على التكاليف وتحقيق دقة أعلى.



# Hinawi ERP | Since 1998

## Supply Chain Management | إدارة سلسلة التوريد

### Inventory

Accurate tracking of stock levels, multi-warehouse management, and goods movement with real-time accounting impact.

### Manufacturing

Management of production orders, manufacturing stages, and costs, fully integrated with inventory and accounting.

### المخزون

تتبع دقيق للكميات، المستودعات المتعددة، وحركات الإدخال والإخراج، مع تأثير مباشر على المحاسبة.

### التصنيع

إدارة أوامر الإنتاج، مراحل التصنيع، والتكاليف، مع ربط كامل بالمخزون والمحاسبة.

# Specialized Solutions | حلول متخصصة



**Schools:** Handles students, fees, and attendance.

**المدارس:** يدعم إدارة الطلبة، الرسوم، والحضور.



**Garage & Maintenance:** Manages vehicles, maintenance orders, and spare parts.

**الكراج والصيانة:** إدارة المركبات، أوامر الصيانة، وقطع الغيار.



**Fixed Assets:** Complete management of asset registration, depreciation, and transfers.

**الأصول الثابتة:** إدارة كاملة للأصول، الإهلاك، والنقل.

**Hinawi ERP | Since 1998**



## **Stability & Experience**

Experience since 1998 – Over 25 years of stability. Designed specifically for the Middle East to ensure better control and real efficiency in time and effort.

## **الاستقرار والخبرة**

خبرة تمتد منذ عام 1998 – أكثر من 25 عاماً من الاستقرار. تم تصميم النظام ليتوافق مع متطلبات الشركات في الشرق الأوسط، ويمنح رقابة أفضل وتوفير فعلي في الوقت والجهد.

Hinawi ERP | Since 1998

# Start Your Journey | ابدأ رحلتك

Start your digital transformation journey today with a fully integrated and trusted system.

ابدأ رحلة التحول الرقمي اليوم مع نظام متكامل وموثوق.

**[www.hinawierp.com](http://www.hinawierp.com)**  
**+971 50 622 8024**

Integrated ERP Solutions – Designed for the Middle East